
      Розказуємо про вподобання 

         У повсякденному житті ти часто розповідаєш про те, що тобі подобається або ні. 

Наприклад, коли підбираєш одяг у магазині або обираєш їжу у кафе. 

           

         Коли ми розповідаємо про свої уподобання або вподобання декількох осіб, то 

використовуємо слово «like» (подобатися/любити). 

I, you, we, they like … 

Наприклад: I like this skirt. (Мені подобається ця спідниця).  

                   We like your sandals. (Нам подобається твої сандалі).  

            

         Але якщо головний герой речення він, вона або воно (he, she, is), то до слова 

«like» додається «s». 

he, she, it likes … 

Наприклад: Bob likes his cap. (Бобу подобається його кепка).  

                    Sally likes these blouses. (Салі подобаються ці блузки).  

 

           Якщо ми хочемо сказати, що нам самим або декільком особам щось не 

подобається, то перед словом «like» потрібно сказати «don’t» (do not). 

I, you, we, they don’t like 

Наприклад: I don’t like this blouse. (Мені не подобається ця блузка).  

                    They don’t like shorts. (Їм не подобаються шорти).  

 

          У випадку, коли головний герой речення він, вона або воно (he, she, is), то  

перед «like» потрібно сказати «doesn’t» (does not). 

He, she, it doesn’t like 

Наприклад: Tom doesn’t like caps. (Тому не подобаються кепки).  

                     Lin doesn’t like blue. (Лін не подобається синій колір). 

 



          Якщо ми хочемо запитати про себе або в інших осіб чи подобається їм щось, то 

питання потрібно починати зі слова «do». 

Do I, you, we, they like…? 

Наприклад: Do you like my dress? Вам (тобі) подобається моя сукня? 

          Якщо головний герой речення він, вона або воно (he, she, is), то питальне 

речення потрібно починати зі слова «does». 

Does he, she, it like…? 

Наприклад: Does he like a new hat? (Йому подобається новий капелюх?) 

 

         Пригадай! В англійській мові, так як і в українській ми можемо дати повну або 

коротку відповідь на запитання. 

Наприклад: Do you like caps? (Тобі подобаються кепки?)  

                     Yes, I do. I like a cap. (Так. Мені подобаються кепки.) 

                     No, I don’t. I don’t like caps. (Ні. Мені не подобаються кепки.) 

                   Does he like caps? (Йому подобаються кепки?)  

                     Yes, he does. He likes caps. (Так. Йому подобаються кепки.) 

                     No, he doesn’t. He doesn’t like caps. (Ні. Йому не подобаються кепки.) 

 

 

 

Відео: https://engliterra.blogspot.com/2023/09/2.html 


